國立中興大學National Chung Hsing University 114 年度Year    學院College Department    系（所、學位學程）(Institute, Degree Program)
優秀年輕學者懷璧獎獎助計畫 獎助申請表
          Outstanding Young Scholar Jade Award Application Form

	姓　名Name
	
	職　稱Title
	

	單　位Unit
	　　　　　　　　　　　系（所）Unit

	生　日Date of Birth
	民國ROC calendar　　　年Year　　　月Month　　　日Day

	到校任職

日期
Date of Employment at the University
	民國ROC calendar　　　年Year　　　月Month　　　日Day

	自薦組別
Self-Nomination Category
	· 人文及社會科學Humanities and Social Sciences
· 工程及數理科學Engineering and Mathematical Sciences
· 生命科學Life Sciences

	檢附文件
Attached Documents
	· 學經歷表（可採國科會個人資料表C301） 
CV (Can use NSTC Personal Data Form C301)
· 研究績效（學術表現）
Research Performance (Academic Achievements)
□五年內相關著作目錄（可採國科會個人資料表C302）

List of Relevant Works within the Last Five Years (Can use NSTC Personal Data Form C302)
□五年內代表作目錄暨抽印本(或影本) List and Reprints (or Copies) of Representative Works within the Last Five Years
□五年內主要研究成果說明(至多四頁) Description of Major Research Achievements within the Last Five Years (up to four pages)

	研究成果

重點說明
Key Points of Research Achievements
	

	個資聲明：為執行優秀年輕學者懷璧獎獎助計畫業務使用，需蒐集您的個人資料，包括姓名、系所、職稱、生日、聯絡方式等相關資料，您提供之個資受到本校【隱私權政策聲明】之保護及規範。
Personal Information Statement: To execute the Outstanding Young Scholar Jade Award Program, we need to collect your personal data, including name, department, title, date of birth, contact information, etc. The personal information you provide is protected and governed by our university's Privacy Policy Statement.
我已明瞭上述內容，並同意本申請表所填資料及所附文件正確無誤，並供承辦單位執行相關業務使用。
I have understood the above content and agree that the information provided in this application form and the attached documents are accurate and may be used by the responsible units for relevant operations.
    ____ (當事人親簽(Applicant’s Signature))    年Year   月Month   日Day

	單位主管簽章
Unit Supervisor’s Signature and Seal
	

	院長/中心主任簽章
Dean/Center Director’s Signature and Seal
	

	教務處簽章
Office of Academic Affairs Signature and Seal
	※申請人最近一學年是否符合基本授課時數：□是 □否

*Has the applicant met the basic teaching hours in the most recent academic year: □ Yes □ No


一、學經歷表（可採國科會個人資料表C301）
1.Academic and Professional Background (Can use the NSTC Personal Data Form C301)
（一）主要學歷（由最高學歷依次填寫，若仍在學者，請在學位欄填「肄業」）
(1) Major Academic Qualifications (List in order from the highest degree; for those still studying, please fill in "Incomplete" under the degree column
	學校名稱

School Name
	國別

Country
	主修學門系所

Major Department /Program
	學位
Degree
	起訖年月(西元年/月)

Start-End Date (Year/Month)

	
	
	
	
	自From     /     至To     /     

	
	
	
	
	自From     /     至To     /   


（二）現職及與專長相關之經歷（指與研究相關之專任職務，請依任職之時間先後順序由最近者往前追溯）
(2)Current Position and Experience Related to Expertise (Refers to full-time positions related to research, listed in reverse chronological order)
	服務機構

Organization
	服務部門／系所

Department/Program
	職稱

Job Title
	起訖年月(西元年/月)

Start-End Date (Year/Month)


	現職
Current Position：
	
	
	自From     /     至To     /     

	經歷
Experience：
	
	
	自From     /     至To     /     

	
	
	
	自From     /     至To     /     


（三）博士論文題目／指導教授

(3) Doctoral Dissertation Title / Supervisor
二、研究績效（學術表現）
2. Research Performance (Academic Achievements)
（一）五年內(108.10-113.10)相關著作目錄（期刊論文/會議論文/專書著作/專書章節/翻譯/藝文創作/書評等發表，可採國科會個人資料表C302）
(1) List of Relevant Publications in the Last Five Years (2019.10-2024.10) (Journal Articles/Conference Papers/Books/Book Chapters/Translations/Artistic Creations/Book Reviews, etc. Can use the NSTC Personal Data Form C302)
	作者a

Authors 
	篇名Title
	期刊名稱Journal Name
	出版年Publication Year
	卷期

頁次Volume/Issue /Pages
	期刊影響係數b

Journal Impact Factor
	期刊排名百分比b（名次/該學門期刊總數）Journal Ranking Percentile b (Ranking/Total Journals in the Field)
	期刊

領域別Journal Field
	備註c

Remarks

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	


附註Note:
a. 請依序列出所有作者，申請人姓名請以粗體標記，通訊作者姓名旁請標＊號。
Please list all authors in order. Highlight the applicant's name in bold, and mark the corresponding author with an asterisk (*).
b. 以最近版JCR之資料為準。
Based on the latest JCR data.
c. 著作如屬SCI、SSCI、EI等，請註記於備註欄；著作若與過去之指導教授合著者，亦請於備註欄另行註明「指導教授姓名×××」。
If the publication is classified under SCI, SSCI, EI, etc., please note this in the remarks column. If the publication is co-authored with a former supervisor, please also indicate "Supervisor Name ×××" in the remarks column.
d. 著作如為會議論文/專書著作/專書章節/翻譯/藝文創作/書評等，可自行以其他表件形式呈現。
If the work is a conference paper, book, book chapter, translation, artistic creation, or book review, it can be presented in other forms.
（二）五年內(108.10-113.10)代表作目錄（至多三篇，論文抽印本或影本請檢附於後）
(2) List of Representative Works in the Last Five Years (2019.10-2024.10) (Up to three works, please attach reprints or copies of the papers)
（三）五年內(108.10-113.10)主要研究成果說明(至多四頁)—每項必填
(3) Description of Major Research Achievements in the Last Five Years (2019.10-2024.10) (Up to four pages) — Each item must be filled
1. 學理創新或技術突破
Theoretical Innovation or Technological Breakthrough
2. 研究計畫與產學合作
Research Projects and Industry-Academia Collaboration
3. 智慧財產權與技術移轉

Intellectual Property and Technology Transfer
4. 學術榮譽、成就與獎項

Academic Honors, Achievements, and Awards
